



شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.) Oman Flour Mills Company (S.A.O.G.)

23/11/2022

٢٠٢٢/١١/٢٣ م

Disclosure of Oman Flour Mills Company (S.A.O.G) has received a letter from the government regarding the initiative to support the stability of concentrated animal feed prices

الإفصاح عن تلقي شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.) رسالتاً من الحكومة بمبادرتها لدعم إستقرار أسعار الأعلاف الحيوانية المركزة.

We would like to Disclose that Oman Flour mills Company (S.A.O.G) has received a letter from the Government on November 21, 2022 for the subsidy of inputs of basic raw materials in the manufacturing of the concentrated animal feed for six months.

تود شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.) الإفصاح عن تلقيها خطاب من الحكومة بتاريخ ٢١/نوفمبر/٢٠٢٢ م بدعم لأربعة من مدخلات المواد الخام الأساسية في صناعة الأعلاف الحيوانية المركزة لستة أشهر.

The subsidy will be effective from 1st of July 2022. This support aims at stabilizing the concentrated animal feed prices in local market.

وذلك ابتداء من الأول من يوليو ٢٠٢٢ م، ويأتي هذا الدعم نظراً لحرص الحكومة بالمحافظة على إستقرار أسعار الأعلاف الحيوانية المركزة في الأسواق المحلية.

Further details will be disclosed along with the Financial statements

وسوف يتم الإفصاح عن بيانات الدعم في القوائم المالية.



عن شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع.
For /Oman Flour Mills SAOG



C.R. No. 10/5841/0

P.O. Box 566, Ruwi, PC 112, Sultanate of Oman
Tel: (968) 24717300, Fax: (968) 24714711
Customer Service Enquiries: (968) 24717333

Website: www.omanflourmills.com
e-mail: info@omanflourmills.com

س.ت.رقم: ١٠/٥٨٤١/٠

ص.ب: ٥٦٦، روي. الرمز البريدي: ١١٢، سلطنة عمان
هاتف: ٢٤٧١٧٣٠٠ (٩٦٨)، فاكس: ٢٤٧١٤٧١١ (٩٦٨)
خدمة متطلبات العملاء: ٢٤٧١٧٣٣٣ (٩٦٨)